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Vergadering woensdag 5 juli 2023 om 19.30 in de Kruisdam. 
 

1. Opening en Welkom: 
Aanwezig: Marjolein van Houten, Martin van Houten, René Rovers, Kas Horstman en Rob de 
Graeve. 
Afwezig met kennisgeving; Johan Kremer. 

 
2. Verslag van het overleg met gemandateerden H. Kwak en Chiel Eendenburg over de 

projecten Wonen en Meent Aardgasvrij op maandag 3.7.2023  
Het project wonen straat even “on Hold” i.v.m. de vakanties. Inmiddels is er een nieuwe 
projectleider aangesteld. Medio september wordt de draad weer opgepakt. 
 In de tussentijd zal aandacht worden besteed aan de nieuwbouwkosten van een MFC in 
relatie tot andere nieuwbouwplannen van de gemeente (wijkcentrum de Lely) en zal er nog 
een vergelijking van cijfertjes plaatsvinden tussen die van de gemeente en van de werkgroep. 
Voor Meent aardgasvrij staat er nu een overleg gepland op 18.7.2023 met de gemeente om 
eens te kijken wat er tot op heden is gedaan, waar we nu staan en hoe het project verder 
handjes en voetjes kan worden gegeven.  
 

3. Aanvullingen op de reguliere agenda: (inbreng van de deelnemers en diverse mailtjes) 
Deze worden tijdens de vergadering afgehandeld. 
 

4. Indien van toepassing: ontwikkelingen omtrent Activiteiten en Evenementen  
(Marjolein van Houten-v.d. Veen)  
- 28 oktober of 18 november 2023 staan gepland om een vrijwilligers feest te houden in de 

Kruisdam. Volgende vergadering komt er een definitieve datum. 
- Vaststelling van de officiële datum voor de heropening van de verbouwde Kruisdam 

wordt nog even uitgesteld totdat definitief bekend is wanneer de oplevering plaatsvindt. 
- Voor het 50 jarig bestaan zijn diverse ideeën aangedragen: podcast, fotocessie, verhalen 

in het wijkblad( bv. uit het boekje “waar eens de koeien …..”). Nadere info is ook nog 
terug te vinden op de site Hilversummers.nl. 
Mochten er personen voor de diverse activiteiten moeten worden ingehuurd dan zal 
gekeken worden of de loonkosten kunnen worde doorberekend aan de gemeente. 

- Er is een actieve wijkbewoonster die zich in wil gaan zetten met een activiteit. Is het 
commercieel dan zullen de kosten worden doorberekend. Een plan van aanpak is nu het 
vervolg. 

 
5. Indien van toepassing: ontwikkelingen omtrent wijkbeheer,  

(René Rovers)   
- Het “onveilige” zebrapad aan de Zuidermeent kan ook onder de aandacht worden 

gebracht van Veilig Verkeer Nederland. 
- Omtrent de omgevingsvisie van de gemeente is geen nieuws te melden 
- Omtrent invulling van het mobiliteitsplan wordt verwezen naar de site Hilversummers.nl 

en er komt een stukje in het wijkblad. 
- Omtrent de “overleden fietsen” tegenover de Kruisdam wordt nogmaals een melding 

gemaakt bij de gemeente. 
- Bewegwijzering: is onder de aandacht van de gemeente via een speciale werkgroep 

 
 



2 
 

6. Indien van toepassing: ontwikkelingen omtrent Communicatie en informatie  
(Kas Horstman)  
- Er is informatie doorgespeelt naar Hans van Dijkhuizen omtrent een “bellijst” 
- Aankomende week zullen alle openstaande punten worden afgehandeld. 

 
7. Verslag van de bestuursvergadering van 7 juni 2023: (reeds rondgestuurd voor 

commentaar)  
Verslag wordt goedgekeurd. Kas zorgt voor vermelding op de site en de toezending aan de 
aanspreekpunten. 

 
8. Vervolgverslag van de Transitie van de Kruisdam:  

Aankomende week worden de openstaande punten van de pleinzaal ingevuld al dan niet in 
samenwerking met de werkgroep. Vanaf 17.7.2023 wordt een start gemaakt met de 
aanpassing van de barruimte. 
 

9. Punten die voortkomen uit vorige vergaderingen en zijn overgeheveld naar vandaag:  
- aantrekken nieuwe bestuursleden: LSA en gemeente willen zich hiervoor inzetten net als 

4 oud leden van het bestuur.  
- uitleen (medische) hulpmiddelen, aanbod voor het houden van een workshop ed. door 

Kersten Hulpmiddelen (PM) 
  

10. Ontvangen mailtjes t.a.v.:          advies 
- Afspraak met de wijkwethouder en het nieuwe bestuur op 31.8.2023;   

Leden van het bestuur en interim-bestuur zullen deelnemen aan dit gesprek. 
 

- Besluit vervanging tapinstallatie bar kruisdam;  
Hert bestuur gaat akkoord met de aanschaf een nieuwe installatie van leverancier 
Heineken. Deze komt uit de drie offertes als meest gunstige voor de Kruisdam uit de bus. 
Vervolgtraject is dat er een conceptovereenkomst wordt gemaakt dat ter goedkeuring 
aan het bestuur wordt voorgelegd. In het kader van Mandatering zal het vervolg worden 
uitgevoerd door de functioneel beheerder. 
 

- Afrekening subsidie energiearmoeden en daarbij behorende besluiten; 
De gemeente vraag een bedrag van 944,- terug aan verkregen subsidie. 
 

- Vertrek van Ute Hoogeveen per 1.9.2023: 
Op 19.7.2023 neemt het (interim) bestuur afscheid van de wijkregisseur. Er is al een 
nieuwe benoemd die per 4.9.2023 aan de slag gaat. Nadere informatie volgt. 
 

- Update AED-project in het begin van juli: mail van Hans-Eric, (PM)   
Het wachten is nog op de update. Daarna zal een totale review van het project plaats 
moeten vinden. 

 
11. Rondvraag 

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
12. Volgende vergadering: woensdag  2 augustus 2023 in de Kruisdam om 19.30   
13. sluiting! 

 
Aan alle geïnteresseerde wijkbewoners;  
Het staat iedereen vrij om nadere informatie op te vragen aan het 
bestuur indien de notulen (te) onduidelijk zijn. 
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Vragen kunnen worden gericht via mailadres;  
bestuur@hilversumsemeent.nl 

 


